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Side 1 av 3 

Type møte: styremøte 3/24 Dato: mandag 3. juni 2024 

Navn Funksjon Telefon E-postadresse For- 

kort 

Del- 

tatt 

Bjørn Viken Styreleder 

 

923 52 491 bjornviken31@protonmail.com BV X 

Jan Bredeveien Nestleder 

 

970 94 240 jan@bredeveien.no JB X 

Oddbjørn Ressem Kasserer 

 

908 86 609 oddbjorn@ressems.com OB  

May Kristin Flå Vognild Styremedlem 

Leder dameutvalget 
957 91 309 maykristin82@hotmail.com MKFV  

Ivar Kvam Styremedlem 

Leder rifleutvalget 

970 79 779 ivarkvam@oppdal.com IK X 

Stig Kåre Dørum Styremedlem 

Leder hagleutvalget 

415 45 131 stigkaaredorum@gmail.com SKD X 

Are Endal Rognes Styremedlem 

Leder 

hundeutvalget 

452 75 512 are.er@hotmail.com AER  

Trond Kristian Karlsen Styremedlem 

Leder jaktutvalget 

901 24 639 Trond.Kr.Karlsen@gmail.com TKK X 

Håkon Os Bjerkås Styremedlem 

Leder fiskeutvalget 

415 60 085 Haakonob86@gamail.com HOB X 

Vidar Rise Styremedlem 

Leder hytteutvalget 

418 53 308 Vidar.rise@gmail.com VR X 

Tommy Sønsterud 

Myren 

Styremedlem 

Leder rekr.utvalget 

915 30 016 Tommy.sonsterud@hotmail.no TSM     X 

Arve Kulvik Leder valgkomiteen 970 14 708 arve@kulvik.no AK  

      

 
 

 
 NESTE MØTE: mandag 5. august kl 20:00   

 

Sak 

  

Til behandling 

 

Ansvar 
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Aksjoner fra styremøte 3/24, mandag 6. mai  

 

- Risikoanalyse for introjakt: 

Saken behandles i jaktutvalget mandag 10. juni. Utkastet oversendes Tommy til uttalelse 

før møtet i jaktutvalget. 

- Oppfølging fra møtet med Statskog: 

Vi har fått beskjed om at vi får kort på en reinskalv, i tillegg til hjort, rådyr og rype for 

introjakt. 

Vi ønsker å få introjakt på hjort tidlig i jaktsesongen. Saken tas opp med Statskog 

               Takseringskurs: 

               Trond Kristian har som leder i jaktutvalget sendt brev til regionlaget og stilt et stort  

                spørsmålstegn ved deres pristilbud på takseringskurset. Ivar følger opp saken i styret i  

                regionlaget. 
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               Jaktlederkurs og Feltkontrollørkurs 

Trond Kristian har opprettet kontakt med Skogkurs som er beredt til å holde begge kurs i 

Oppdal. Det holdes et feltkontrollørkurs på Støren. Vi mener det er tilstrekkelig og vil 

legge ut informasjon om det på våre Facebooksider. 

               Interessen for jaktlederkurs sjekkes ut på våre Facebooksider 

- Medlemsrabatt hos Intersport: 

Vidar og Bjørn har fått på plass en god avtale som er gjort kjent for medlemmene på 

Facebook og hjemmesiden, samt at plakater skal settes opp på skytebanene 

- Bookingsystem for båt, Grytdalen og hundepark 

Båtutleie starter 4. juni. Kr 150 for medlem og kr 300 for andre. Manuell betaling i første 

omgang. Håkon og Oddbjørn følger opp 

- Teknisk utstyr i klubbhuset og på skytebanene 

Ivar og Bjørn får fullmakt til å bestemme løsning og foreta innkjøp 

Det kjøpes flatskjerm til klubbkontoret 

- Arrangement for innvandrere 

Vi kjøper inn vester. 

Fisketur med overnatting til Elgsjøen med fire syrere og fire fra oss blir 16. og 17 juni 

- Natursti for barn 

Utsatt, vårt bidrag ikke avklart 

- Innkjøp jakker til fiskeutvalget 

Tilbud innhentet fra Intersport 

- Registrering av tillitsvalgte  

NJFF godtok vårt forslag, og samtlige tillitsvalgte i OJFL er nå registrert hos NJFF 
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Inntekter/utgifter mot budsjett i 1. kvartal 

Kasserer var bortreist, og saken ble utsatt til neste møte. 

Det ble en kort debatt om hva som kan gjøres for at utvalgslederne skal få en bedre oversikt over 

kostnader og inntekter for sitt ansvarsområde 

 

Vedtak 

Saken tas opp i neste styremøte 
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Tiltak for å bedre sikkerheten på skytebanene 

Vi må ta tiltak for å unngå uønsket ferdsel på banene under skyting.  

 

Vedtak 

Både bedre gjerde og skilting skal gjennomføres 
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Habitat-tiltak i sjøørretbekker 

 

Håkon fortalte at OJFL /fiskeutvalget var invitert til interessant kurs i habitat-tiltak for sjøørret. 

Kunnskapen kan benyttes også når det gjelder ørret. 
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Forslag om adkomstrampe for rullestolbrukere 

 

Vedtak 

Kjell D bes om å lage adkomstrampe for rullestolbrukere ved inngangen til klubbhuset 
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Noen tillitsvalgte er ikke medlem i laget. Hvordan håndterer vi dette? 

 

Vedtak 

Utvalgslederne tar opp med sine medlemmer spørsmålet om medlemskap. 

Flere medlemstilbud og stor prisforskjell mellom medlemmer og andre er hovedmetoden for å få 

folk til å melde seg inn i OJFL. 
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Ny plakat med medlemsfordeler er ferdig om kort tid 

 

 

JB 
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Ny bru over Ålma/konsekvenser for oss? 

Ny bru ser ut til å kunne medføre tre måneder (august – oktober) uten skikkelig tilgang til 

anlegget. Kan skape vansker for oss og påvirke aktiviteten både på banene og hundeparken. 

 

Vedtak 

Vi avventer det varslede møtet med Oppdal kommune og tar opp problematikken og mulige 

løsninger der. 
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Nye priser for ungdom på haglebanene 

 

Vedtak 

Fra 2025 gjelder følgende: 

- Ungdom under 16 år får fem gratis serier  

- Deretter skal de betale kr 50 pr serie 

- Det forutsettes at de er medlemmer eller at familien har familiemedlemskap 

- Folk som tar jegerprøven, får en gratis serie på både hagle og rifle 
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Eventuelt 

      Honorering deltidsansatte – vedtak 

- Våre tre deltidsansatte får 5,2 % lønnsøkning fra 1. mai (som kommuneoppgjøret) 

- Kjell Dørum utbetales kr 10 000 for fantastisk jobb på anlegget 

       Jubileumsskrift 

       Ifm vårt 100-årsjubileum høsten 2026 ønsker vi å få laget et jubileumsskrift som viser både  

       vår utvikling og gir en framstilling av fangst og fiske i Oppdal de siste 100 år. 

       Ekstern forfatter engasjeres, ulike navn ble diskutert 

       Utlån av våpen 

       Bør vi kjøpe hagle for linksskyttere for utlån? Saken ble ikke konkludert 

       Oppdal som arrangørplass 

       Ivar ønsker å gjøre et framstøt for å få Oppdal som fast arrangørplass for større stevner, som  

       NM o.l. Dette på bakgrunn av henvendelser fra flere lag i distriktet. 
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Bjørn Viken  Jan Bredeveien  Oddbjørn Ressem May Kristin Flå Vognild 

 

 

Ivar Kvam  Stig Kåre Dørum  Are Endal Rognes Trond Kristian Karlsen 

 

 

 

Håkon Os Bjerkås Vidar Rise  Tommy Sønsterud Myren 


